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ELVERUM KOMMUNE 
 

Møteprotokoll 
 

Driftsstyremøte ved Elverum ungdomsskole  
  

 
Teamsmøte 
 
Marta Skorem(Skolenes landsforbund) 
Ingvild Bøkestad(Delta) 
Jaokim Ekseth(politisk rep.) 
Hjørdis Bjølseth(rektor) 
Paul Vogel (Elevrådet) Møtte rektor på formiddagen 
Fredrik Lundal(Elevrådet) Møtte rektor på formiddagen 
 
 
Ikke tilstede:  
 
Elisabeth Sørdal(tillitsvalgt utdanningsforbundet) 
Håkon Warø (FAU leder) 
 
 
 
Møtested 
 

Teams-møte 
 

Møtedato/tid 
 

2. desember 2021 kl. 18.00 

 
Godkjenning av møteinnkalling og sakliste. 
Saksnummere ble endret, eller ingen kommentarer. Godkjent. 
  
Godkjenning av protokoll fra møte 3. juni 2021 
 
Protokollen ble godkjent uten kommentar. 
 
 

Saksliste 
Skolesaker: 
 
Sak 01/21 Nasjonale prøver 
    
Vi gikk gjennom resultatene på nasjonale prøver. Tallene ligger åpnet på udir for de som vil se. Det 
som ikke ligger ute er forskjellene mellom barneskolens og 8. trinn. Det legges ikke da noen er under 
sperregrensen for publisering. Vi ligger svakt under nasjonalt snitt på 8. trinn, men det er som sagt  
stor variasjon i tallene på 8. trinn. For 9. trinn har skolen levert det som er forventet eller svakt over 
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forventet. Vi letter elevene 4-5 poeng mellom 8. trinn til 9. trinn. Mange elever hentes ut av 
prøveklasse 1 og 2. Det er gledelig, skolen ser resultater av arbeidet som gjøres med lærings- og 
skolemiljøet. 
  
Sak 03/20 Budsjett 
 
Skolen vil i år gå med et merforbruk. Det er knyttet til både drift og elevoppfølging. Det er flere 
elever som trenger oppfølging knyttet til ulike utfordringer. Både skole og helsesykepleier merker 
dette.  
 
Kommunen er nå i ferd med å se på 2022 budsjettet. Rektor opplever bedre oppfølging nå og flere 
gode verktøy som bidrar til at det blir enklere å følge opp budsjett og regnskap. Det ble avholdt kurs i 
november, noe som var svært nyttig.  
 
Det er en bekymring at budsjettene er knappe og oppgaver øker.  
 
Sak 04/21 Arbeid med det psykososiale miljøet 

-  Vi er i gang med å tenke nytt når det gjelder det systematiske arbeidet. Det er staret et 
arbeid med å revidere de planer og sjekklistene vi har. Vi har også hatt en grundigere 
gjennomgang i personalgruppe. Vil bli tema neste møte. 

- Vi har en andel saker det arbeides aktivt med, men det er få saker som i 2021 har endt med 
aktivitetsplan. 
 

Sak 05/21 Status overflytting av ungdomtrinnet ved HBUS til EUS 
 
Vi er i rute. Det er utformet ROS-analyser og behovsanalyser på begge skoler. Videre er det 
gjennomført drøftingsmøter med de tillitsvalgte og verneombud. Det er gitt informasjon på begge 
skoler hvor det er gitt informasjon om  prosessen og hva som skal skje fremover. Målet er at det skal 
være klart hvem ansatte som skal til EUS medio januar. 
 
Vi på EUS har vært på forledremøte på HBUS og gitt informasjon. Det opplevde vi som et godt møte. 
 
Sak 06/21 Eventuelt 

- Flexid. Vi har staretet Flexid kurs for minioritetsungdom. Flexid er et kurskonsept 
som gjennom teori, lek og rollespill bevisstgjør deltakerne på følelser som oppstår, 
når kulturelle verdier og praksiser møtes i en hverdag hjemme og ute. Vi er galde for 
å kommet i gang med dette. Det er finanisert gjennom 0-24 ordningen. 
- Det er meldt inn en bekymring fra politiet om at ungdom som ruser seg ikke lengre 
skal følges opp av politiet, men av kommunen. Det er kommet i en veileder fra 
riksadvokaten til politiet som angir dette. Elverum kommune har ingen som per nå 
følger opp dette. Hamar har f. eks laget et team som følger opp ungdom som blir tatt 
i å bruke narkotika. 
 

Orienteringssaker: 

 FAU 
Ikke tilstede 
   

 Elevrådet 
Er konstituert, og er i gang med aktivitetr for å styrke elevmiljøet. 
 

 Fagforeningene 
Forteller at det er god stemning på huset og godt samhold. Det er mye gøy som skjer, men 
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lærere er slitne etter korona. Det er økt sykefravær på skolen siden man skal være hjemme 
ved forkjølelsessymtomer o.l. Det gjør at belastningen på de som er igjen øker. 
De er godt informert om prosessen med overflytting av ungdomstrinnet, men at det knytter 
seg en spenning til hvordan det blir å flytte kunst og håndtverk og naturfag til Folkvang. Viktig 
at rommene blir bygget til 2022 standard. Det er gledelig at vi kan ha noen samlende 
fellesaktiviteter igjen som juleturneringer. 
 

 Politisk representant 
 
Informerer om at budsjettene er knappe. Budsjettet skal vedtas 15. desember. 
Kommunedirektøren har laget et forslag til budsjett, men det vil komme noen alternative 
forslag. Det er positivt at det er økende folketall i Elverum gjennom året.  
 

 
    
 
 
 

Elverum 3. desember 2021 
 
 

Hjørdis Bjølseth 
sekretær driftsstyret 


